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Three New Members 

Appointed at the National Center for Research 

 

 

Dr. Mofid Shehab, the Minister of Education and State Minister for 

Scientific Research, issued a decree appointing three new members to the 

Board of the National Council for Research.    

Dr. Ismail Osman, the former Head of the Arab German Chamber for 

Trade and Industry, Dr. Nader Riad, the Advisor to the Committee of Energy 

and Industry at the Peoples' Assembly and the Head of the Medium and Small 

Industries Committee at the Federation of Egyptian Industries, as well as Mr. 

Shafik Boghdady, the Deputy of the Egyptian Federation of Egyptian Industries, 

were nominated.   

The appointment of these three members comes within the framework 

prepared by Dr. Hany el Nazer, Head of the National Center, to establish 

applied research centers for the industrial, agricultural, and environmental 

fields. 

 

* Translated from Arabic Original 
  Source: Al Akhbar Newspaper 06/05/2004 
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Drei neue Mitglieder des Vorstands des Nationalen 

Forschungszentrums 

 
 
 

Dr. Mofied Shehab, Minister für Hochschulwesen und wissenschaftliche 

Forschung, hat die Ernennung von Dr. Ismael Osman, dem ehemaligen 

Präsidenten der Deutsch-Arabischen Industrie- und Handelskammer, Dr. Nader 

Riad, dem Berater des Ausschusses für Industrie und Energie im Volksrates 

und dem Leiter des Ausschusses für mittlere und kleine Unternehmen im 

Dachverband der Ägyptischen Industrie, und Shafiq Baghdadi, Vizepräsident 

des Dachverbands der Ägyptischen Industrie, zu Mitgliedern des Vorstands des 

Nationalen Forschungszentrums verordnet.  

Der ministeriale Bschluss erfolgte im Rahmen des Planes des Präsidenten 

des Nationalen Forschungszentrums Dr. Hani Alnazer,  Zentren für angewandte 

Forschung zu gründen. Die geplanten Zentren werden in erster Linie 

Forschungsprojekte in den Bereichen Industrie, Landwirtschaft und Umwelt 

durchführen. 

 
 

 
 
 
 

*Übersetzt aus dem arabischen Original 

Quelle: Das ägyptische Tagesblatt „Al-Akhbar Zeitung“ am 20.05.2004. 
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